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− TO PREVENT PERSONAL INJURY OR PRODUCT DAMAGE ONLY LICENSED ELECTRICIANS SHOULD PROVIDE ALL INSTALLATION SERVICES. 
− TO AVOID ELECTRIC SHOCK OR COMPONENT DAMAGE DISCONNECT POWER BEFORE ATTEMPTING INSTALLATION OR SERVICING. 
− THIS PRODUCT MUST BE INSTALLED IN ACCORDANCE WITH THE NATIONAL ELECTRIC CODE (NEC) AND ALL APPLICABLE FEDERAL, STATE AND LOCAL ELECTRIC 

CODES AND SAFETY STANDARDS. 
− USE ONLY UL (OR OTHER NTRL) APPROVED WIRE FOR INPUT / OUTPUT CONNECTIONS. MINIMUM SIZE 18 AWG OR 14 AWG FOR CONTINUOUS RUNS. 
− ALL LEDS AND DRIVERS MUST BE COOL TO THE TOUCH WHEN PERFORMING MAINTENANCE. 
− CONFIRM THE SUPPLY VOLTAGE IS THE SAME AS THE RATED VOLTAGE OF THE LUMINAIRE. 
− DO NOT INSTALL IN A HAZARDOUS ATMOSPHERE 
− KEEP TIGHTLY CLOSED WHEN IN OPERATION 
− USE MIN 75° C SUPPLY CONDUCTORS.  
− ANY ALTERATION OR MODIFICATION OF THIS PRODUCT IS EXPRESSLY FORBIDDEN AS IT MAY CAUSE SERIOUS PERSONAL INJURY, DEATH, PROPERTY DAMAGE 

AND/OR PRODUCT MALFUNCTION. 
− TO PREVENT PRODUCT MALFUNCTION AND / OR ELECTRICAL SHOCK THIS PRODUCT MUST BE PROPERLY GROUNDED.  
− THIS LUMINAIRE IS DESIGNED TO OPERATE IN AMBIENT TEMPERATURES RANGING FROM -40°F TO +104°F (-40°C TO +40°C). 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Please Read All Instructions Before Attempting Installation 

For warranty coverage, please register at www.ledvanceUS.com 
 

ValueLED Dual Selectable Dusk to 
Dawn 
Ideal for retrofit applications and new 
constructions, the SYLVANIA ValueLED Dusk to 
Dawn luminaire is suited for general area lighting, 
yards, docks, barns, service roads,  and security 
lighting. This luminaire is dual selectable offering 3 
wattages (18, 36, and 55W ) as well as 3 CCTs 
(3000K, 4000K, and 5000K). It utilizes a traditional 
appearance while also offering all of the benefits 
of the  latest LED technology.  
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Safety Precautions: 
 
Important: 
Read carefully before installing the fixture. Retain for future reference. 
 
General: 
Upon receipt of the fixture, thoroughly inspect for any freight damage which should be brought to the attention of the delivery carrier. All 
models will ship preset at 4000K and 55W with the photocell enabled. 
 
 

  
 

  

Installation: 
Direct Mounting: 

1. Mark and drill the appropriate holes for the fixture screw slots (Figure 1). Lag screws for mounting to wooden surfaces are provided, 
for other mounting surfaces use appropriate hardware provided by others. 

1. If a different CCT or wattage is required, remove the clear knockout. Slide each switch to the desired setting and replace 
the conduit plug securely. (figure 2) 

2. Fully tighten bolts, ensuring secure attachment to desired location.  
3. If photocell is not needed, please use included cap to cover the photocell. 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
Figure 3      Figure 4 

Front View 
 
 

Side View 

Figure 1 Figure 2 

 
CCT / Wattage 
Selectable Switch 



 

 
4070567 

 
Mounting using Extension Arm:  

1. Assemble mounting bracket. (see Figure 3) 
2. Insert arm into mounting bracket and tighten bracket until arm is held firmly in place.  
3. Remove bracket from bottom of luminaire.  
4. Feed supply wires (provided by others) up arm.  
5. Make wiring connections. (see Wiring Diagram) 
6. Install fixture onto arm by re-securing bracket removed in step 2. 
7. Install arm onto desired surface.(Figure 4) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
4070567 

 
 
 
 
  
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Précautions de sécurité : 

1. POUR PRÉVENIR LES BLESSURES CORPORELLES OU LES DOMMAGES AUX PRODUITS, SEULS LES ÉLECTRICIENS AGRÉÉS DOIVENT FOURNIR TOUS LES 
SERVICES D’INSTALLATION. 

2. POUR ÉVITER LES CHOCS ÉLECTRIQUES OU LES DOMMAGES AUX COMPOSANTS, DÉBRANCHEZ L’ALIMENTATION AVANT DE TENTER L’INSTALLATION 
OU L’ENTRETIEN. 

3. CE PRODUIT DOIT ÊTRE INSTALLÉ CONFORMÉMENT AU CODE NATIONAL DE L’ÉLECTRICITÉ (NEC) ET À TOUS LES CODES ET NORMES DE SÉCURITÉ 
ÉLECTRIQUE FÉDÉRAUX, ÉTATIQUES ET LOCAUX APPLICABLES. 

4. UTILISEZ UNIQUEMENT UN FIL APPROUVÉ UL (OU AUTRE NTRL) POUR LES CONNEXIONS D’ENTRÉE / SORTIE. TAILLE MINIMALE 18 AWG OU 14 AWG 
POUR LES EXÉCUTIONS CONTINUES. 

5. TOUTES LES LED ET TOUS LES PILOTES DOIVENT ÊTRE FROIDS AU TOUCHER LORS DE LA MAINTENANCE. 
6. VÉRIFIEZ QUE LA TENSION D’ALIMENTATION EST LA MÊME QUE LA TENSION NOMINALE DU LUMINAIRE. 
7. NE PAS INSTALLER DANS UNE ATMOSPHÈRE DANGEREUSE 
8. GARDER HERMÉTIQUEMENT FERMÉ LORSQU’IL EST EN FONCTIONNEMENT 

9. UTILISEZ DES  CONDUCTEURS D’ALIMENTATION min 75C. 

10. TOUTE ALTÉRATION OU MODIFICATION DE CE PRODUIT EST EXPRESSÉMENT INTERDITE CAR ELLE PEUT CAUSER DES BLESSURES CORPORELLES 
GRAVES, LA MORT, DES DOMMAGES MATÉRIELS ET / OU UN DYSFONCTIONNEMENT DU PRODUIT. 

11. POUR ÉVITER LE DYSFONCTIONNEMENT DU PRODUIT ET / OU LES CHOCS ÉLECTRIQUES, CE PRODUIT DOIT ÊTRE CORRECTEMENT MIS À LA TERRE.  
12. CE LUMINAIRE EST CONÇU POUR FONCTIONNER À DES TEMPÉRATURES AMBIANTES ALLANT DE -40 °F À +104 °F (-40 °C À +40 °C). 

 

Veuillez lire ces conseils de securite 

Pour la couverture de la garantie, veuillez vous inscrire sur www. ledvanceus.com 
 

ValueLED Dual Selectable Dusk to Dawn 
Idéal pour les applications de rénovation et les nouvelles 
constructions, le luminaire SYLVANIA ValueLED Dusk to 
Dawn est adapté à l’éclairage général, aux chantiers, aux 
quais, aux granges, aux routes de service et à l’éclairage de 
sécurité. Ce luminaire est double sélectionnable offrant 3 
puissances (18, 36 et 55W) ainsi que 3 CCT (3000K, 4000K 
et 5000K). Il utilise une apparence traditionnelle tout en 
offrant tous les avantages de la dernière technologie LED. 
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Important: 
Lisez attentivement avant d’installer le luminaire. Conserver pour référence future. 
Généralités: 
À la réception de l’appareil, inspectez soigneusement tout dommage de fret qui devrait être porté à l’attention du transporteur de livraison. 
Chaque modèle sera livré a 4000K et 55W 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Installation: 
Installation Standard 
Montage direct : 
1. Marquez et percez les trous appropriés pour les fentes de vis du luminaire (Figure 1). Des vis de décalage pour le montage sur des 

surfaces en bois sont fournies, pour d’autres surfaces de montage, utilisez du matériel approprié fourni par d’autres. 
1. Si un CCT ou une puissance différente est nécessaire, retirez le knockout clair. Faites glisser chaque interrupteur au 

réglage souhaité et remplacez la fiche de conduit en toute sécurité. (figure 2) 
2. Serrez complètement les boulons, en assurant une fixation sécurisée à l’endroit souhaité. 
3. Si la cellule photoélectrique n’est pas nécessaire, veuillez utiliser le capuchon inclus pour couvrir la cellule photoélectrique. 
 
 
 
 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 Figure 3       Figure 4 
 
 
 
 
 

Devant 
 

Profil CCT/Wattage Interrupteur 
(situé à l’intérieur du luminaire) 
 

 

Figure 1 Figure 2  
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Montage à l’aide d’un bras d’extension :  
1. Assemblez le support de montage. (voir la figure 3) 
2. Insérez le bras dans le support de montage et serrez le support jusqu’à ce que le bras soit fermement maintenu en place.  
3. Retirez le support du bas du luminaire.  
4. Fils d’alimentation (fournis par d’autres) bras en haut.  
5. Établissez des connexions de câblage. (voir Schéma de câblage) 
6. Installez le luminaire sur le bras en refixant le support retiré à l’étape 2. 
7. Installez le bras sur la surface souhaitée. (Figure 4) 

 


